
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Datum : 8 maart 2019 
Onderwerp : Schriftelijke vragen inzake de kwestie rond het WKO-systeem 
Fractie : VVD 

 

Schriftelijke vragen ex art. 37 RvO gemeenteraad 

 

Geacht college, 

 
Uit zowel de recente als eerdere inspraak inzake de WKO kwam nadrukkelijk naar 

voren dat er aanzienlijke risico’s zouden zijn rond de partij Eteck voor de 
warmtevoorziening van een deel van de wijk Weideveld. 

• Erkent het college dat er risico’s zijn, en zo ja, wat zijn de concrete (financiële) 

risico’s die de gemeente in dezen loopt? 
• Wat is de rol van de gemeente indien een leverancier zijn verplichtingen niet 

nakomt of niet meer na kan komen bij een collectief warmtesysteem? (Denk 
hierbij aan faillissement, wanprestatie, etc.) 

• Waarom heeft de gemeente de beschikking over de concessieovereenkomst niet 

met de bewoners gedeeld? 
• Waarom heeft de gemeente onderhandeld met Nuon en Greenspread, zonder 

de bewoners te betrekken? 
Een van de aangedragen zorgen betreft het feit dat de drinkwatertoevoer langere tijd 
onder de voorgeschreven temperatuur in het kader van legionellapreventie is 

geweest. 
• In hoeverre heeft de gemeente een zorgplicht als het aankomt op de kwaliteit 

van warm tapwater, en welke opties heeft de gemeente om hier op toe te zien, 
dan wel te handhaven? 

Voorts hebben wij gehoord dat er op dit moment zowel technische problemen met de 

installatie als ook problemen met de bron zijn, zodat het centrale systeem op dit 
moment met gas gestookt wordt. 

• Is het college bekend met deze problemen? 
• Hoe verhoudt het terugvallen op gas zich tot de duurzaamheidsambitie van de 

gemeente, en hoe wordt de bedrijfszekerheid geborgd indien de gasaansluiting 
in het kader van de warmtetransitie op termijn verdwijnt? 

Met het oog op de warmtetransitie ligt het in de lijn der verwachtingen dat het aantal 

collectieve warmtesystemen toe zal gaan nemen in de komende decennia. 
• Heeft het college op dit moment al een visie op de rol die de gemeente speelt 

bij het maken van afspraken en het stellen van kaders rond de levering van 
warmte? 
 

Met warme groet namens de VVD-fractie, 

Robin S. Kersbergen 

 


